



主辦機構



YDAHK

Hong Kong Youth Development Alliance

香港青年發展聯盟

協辦機構

100



香港特別行政區 2023-2024

傑出小學生選舉



提名表格

嘉許學苗 成就傑小

提名期：

2024年



3月15日至4月19日



活動查詢：

電話：23976116 (方生/鄧生)

電郵：ops@hyc.org.hk

www.hyc.org.hk



香港特別行政區傑出小學生選舉 2023-2024

報名表格 Application Form

密件
CONFIDENTIAL

「香港特別行政區傑出小學生選舉」旨在鼓勵及嘉許小學生在學業、課外活動、社區事務、領袖才能作全面發展，從而提高小學生的公民意識及宣揚正向價值觀。The "Hong Kong Special Administrative Region Outstanding Primary School Students' Selection" aims to encourage primary school students with all-round development in academics, extracurricular activities, community affairs and leadership talents, thereby enhancing primary their civic awareness and promoting positive values.

1. 候選人資料 Personal Particulars of Nominee

姓名:	(中文)	相片 Photo
Name:	(Eng.)	
學校名稱:	(中文)	
Name of School:	(Eng.)	
年級 Grade:	性別 Gender :	
出生日期 Date of Birth (DD/MM/YY):	_____	
住址 Home Address :	_____	
住宅電話 Home Tel.:	_____	
手提電話 Mobile:	_____	
電郵 Email : (以正楷填寫)	_____	

2. 校內服務經驗 Services Experience in School

(最多十項。如有需要，請另加紙張說明。Maximum 10 items. Please use a separate sheet if necessary.)

	年份 Year	擔任職位 Position Held	服務內容 Nature of Service
1.			
2.			
3.			
4.			
5.			

3.校內及校外課外活動 Extra-curricular Activities

(最多十項。如有需要，請另加紙張說明。Maximum 10 items. Please use a separate sheet if necessary.)

	年份 Year	機構名稱 Name of Organization	活動名稱 Nature of Activity	參與內容(最多 30 字) Activity details (Max. 30words)
1.				
2.				
3.				
4.				
5.				

4.獎項 / 獎學金 Awards / Scholarships

(最多十項。如有需要，請另加紙張說明。Maximum 10 items. Please use a separate sheet if necessary.)

	年份 Year	獎項名稱 Name of Award	獎項評選準則或其他資料 (最多 30 字) Assessment Criteria of Award and other Details (Max. 30 words)	主辦機構 Organizer of Award
1.				
2.				
3.				
4.				
5.				

5.社會服務經驗 Voluntary/Community Service Experience

(所參加的社會服務，服務對象須為校外人士。Please only list services provided to organizations outside of school.)

(最多十項。如有需要，請另加紙張說明。Maximum 10 items. Please use a separate sheet if necessary.)

	年份 Year	機構名稱 Name of Organization	擔任職位 Position Held	服務內容 Nature of Service
1.				
2.				
3.				
4.				
5.				

6.請回答以下有關社區事務、領袖才能和價值教育有關問題。每條問題答案 200 字內，如有需要，請另加紙張說明。

Please answer the following questions about community affairs, leadership and values education. Each question should be answered within 200 words. Please use a separate sheet if necessary.

6.1) 如果可以在你的社區增設一個設施，你會建議什麼？If you could add a facility to your community, what would you recommend?

6.2) 請分享你最引人為傲的一次經歷。Please share one of your proudest experiences.

6.3) 十二種首要的價值觀和態度，即：「堅毅」、「尊重他人」、「責任感」、「國民身份認同」、「承擔精神」、「誠信」、「仁愛」、「守法」、「同理心」、「勤勞」、「團結」和、「孝親」中，你最希望提升哪一項？請簡述原因。Among the twelve priority values and attitudes, namely 'perseverance', 'respect for others', 'responsibility', 'national identity', 'commitment', 'integrity', 'benevolence', 'law-abiding', 'empathy', 'diligence', 'unity' and 'filial piety', which one would you like to improve? Please briefly explain your choice.

2.提名學校資料 Information of School

2.1 提名人資料 Information of the Nominator

學校名稱: (中文)

Name of the School: (Eng.)

學校地址: (中文)

The School Address:

校長姓名 Name of the Principal: (中文)

(Eng.)

電話 Tel.:

傳真號碼 Fax:

電郵 Email :

2.2 聯絡人資料(負責老師) Information of the Contact Person (Teacher in charge)

聯絡人姓名 Name of the Contact Person: (中文)

聯絡人電話 Tel. of the Contact Person:

手提號碼 Mobile :

聯絡人電郵 Email of the Contact Person:

2.3 提名人評語 Statement of Nomination

對參選學生之推薦評語，可參考以下方面：

- 參選學生的學業表現；
- 參選學生的非學術表現（如音樂、藝術文化、體育等）；
- 參選學生的領導能力；
- 參選學生就社區服務及實踐公民責任的積極性；及
- 參選學生表現出的良好品格和態度。

Comments in terms of the following aspects: academics, extracurricular activities(e.g. music, art, sports, etc.) ,leadership talents, the community participation and the positive character traits of the nominee

提名人評語(如有需要可加紙補充)

Statement of Nomination (Use a separate sheet if necessary)

3. 個人資料收集聲明

Personal Information Collection Statement

上述個人資料，本社只收集作有關活動報名或聯絡詳情之用途。

The above personal data is collected by Hok Yau Club only for event registration / handling donations (variable to be modified according to the purpose of the form), issuing receipts or correspondence purposes.

此外，學友社擬使用你的個人資料(包括你的姓名、電話、傳真、電郵及郵寄地址)，作本社日後社務通訊、籌募善款、推廣服務及活動或收集意見等用途。惟本社在未得到你的同意之前，本社不可以使用你的個人資料作有關直接促銷用途。請在本文最後部分表示你同意如此使用你的個人資料。如你不同意，請在以下空格加上「✓」，然後簽署。

In addition, Hok Yau Club intends to use your personal data (including your name, telephone number, fax number, email, and correspondence address) for future newsletters, fundraising, services, and activities promotion or collecting opinions of the Club, etc. However, the Club shall not use your personal data for direct marketing without your consent. Please indicate your consent in the last part of this statement if you agree that your personal data can be used for the above purposes. If not, please tick the box below and sign.

本人 不同意 學友社使用我提供的個人資料作上述直接促銷用途。

I do not agree with Hok Yau Club to use my personal information for the above-mentioned direct marketing purposes.

如你日後不願意再收到本社所發送的資料，可隨時通知本社。查詢請電郵 info@hyc.org.hk。

Upon your request at any time, we will cease to use your personal data for promotion purposes. Should you have any enquiries, please notify the Club at info@hyc.org.hk.

4. 聲明 Declaration

1. 本人謹此聲明提名表內的資料均真確無訛。本人有責任在提交提名表後，把任何資料改動向學校及學友社報告。本人明白並同意所提供的學生資料將會用作審核獎項提名用途。本人同意主辦機構及評選團所作之一切決定為最後裁決。

I hereby confirm that all information provided in this application form is true, accurate and complete. I undertake to notify the organizer in writing once there is any change of particulars regarding this application. I also understand and agree that the organizer will use the obtained students' information for the assessment of award nominees. I agree and acknowledge that all decisions made by the panel of judges and the organizer are final.

2. 本人已填妥本表格及附上以下文件：(請於 填上 號)

I have completed this application form and attached the following documents: (Please tick appropriate box)

報名表格 application form 提名表格 nomination form

3. 本人已知悉須於截止日期或前親臨或郵寄提交表格，並須提交軟複本至 ops@hyc.org.hk。

(電郵標題格式：香港特別行政區傑出小學生選舉 2024-校名-申請及提名表格)

I understand that all the application materials must be submitted either by mail or in person and send the soft copy through email to ops@hyc.org.hk before deadline. (Email title: 香港特別行政區傑出小學生選舉 2023-校名-申請及提名表格)

學校校印
School Chop:

候選人簽署
Nominee Signature:

日期
Date:
